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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 4. 

 

2024. gada 22. februārī.       

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Dace Cīrule, Gatis Līcis. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Iekšējā auditore Viktorija 

Belova,  Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece 

Andra Vanaga, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Izglītības 

procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, Projektu koordinatore Ilva Šembele, Attīstības un 

būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Uzņēmējdarbības komunikācijas projektu 

vadītāja Signija Šulce.  

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

“Ķekavas novada Sporta centrs” vadītāja Anete Medne, Galvenais saimniecības vadītājs Reinis 

Zobens.  

SIA „BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis 

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Raivo Lācis. 

 

Ieinteresētās personas – SIA “Bolt Services LV” pārstāvis Ronalds Ābols.  

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Par SIA "Ķekavas nami 2023. gada budžeta izpildi;  

2. Informatīvs - Par SIA "BŪKS" 2023. gada budžeta izpildi;  

3. Par saprašanās memoranda slēgšanu ar SIA “Bolt Services LV”.;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju 

apstiprināšanu norēķiniem 2024.gadā;  

5. Par pašvaldības kompensāciju norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju;  

6. Par naudas balvas piešķiršanu izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem;  

7. Par Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa nolikumu;  
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8. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu 

programmas  īstenošanai;  

9. Par "Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas novadā" projekta pieteikuma 

iesniegšanu;  

10. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

 

Juris Žilko atklāj sēdi 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Andra Vanaga, 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 22. februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Par SIA "Ķekavas nami" 2023. gada budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:02:26) 

 

Par jautājumu ziņo Raivo Lācis. Sniedz atskaiti par SIA "Ķekavas nami" 2023. gada budžeta 

plāna izpildi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, Raivo Lācis, Valts Variks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Informatīvs - Par SIA "BŪKS" 2023. gada budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:12:56) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Mencis.  Sniedz atskaiti par SIA "BŪKS" 2023. gada budžeta plāna 

izpildi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Juris Jerums, Edgars Mencis, Edgars 

Melnieks, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis.  

 

Jura Jeruma deputāta pieprasījums (video un audio ierakstā sākas plkst. 00:31:40) – kad 

izsludinātais SIA “BŪKS”iepirkums būs beidzies,  iepazīstināt mani un citus deputātus ar 

iepirkuma rezultātiem.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Juris Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3. Par saprašanās memoranda slēgšanu ar SIA “Bolt Services LV”. 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:47:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Pašvaldībais ir iespēja parakstīt saprašanās memorandu ar 

sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Bolt Services LV”. Elektrisko skrejriteņu izvietošana un to 

darbība Ķekavas novada teritorijā vērsta uz Ķekavas novada iedzīvotāju mobilitātes 

palielināšanu, ar mērķi sniegt iedzīvotājiem koplietošanas mikromobilitātes pakalpojumus, 

vienlaicīgi uzlabojot gaisa kvalitāti caur pāreju uz nepiesārņojošiem transportlīdzekļiem. 

Saprašanās memoranda darbības mērķis balstīts uz labas pārvaldības principiem, Ķekavas 

novada iedzīvotāju interesēs un labklājībai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Māris Bomiņš, Ronalds Ābols,  Andris 

Ceļmalnieks, Juris Žilko, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone.  

 

Juris Žilko izsaka sēdes vadītāja viedokli.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saprašanās memoranda slēgšanu ar SIA “Bolt Services LV”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 
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Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks – atbalstīja lēmumprojektu, bet vienalga pastāv 

šaubas par iekārtu ekoloģisko ietekmi.   

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15.34 līdz 15:47. 

 

 

 

 
 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju 

apstiprināšanu norēķiniem 2024.gadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:17:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes apmeklē 

izglītojamie, kuru dzīvesvieta ir deklarēta citas pašvaldības administratīvajā teritorijā. Saskaņā 

ar Ministru kabineta noteikumu “Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par 

izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem pašvaldība līdz attiecīgā budžeta gada 1.aprīlim 

vai triju mēnešu laikā pēc tam, kad izglītojamie sākuši izmantot pašvaldības izglītības iestādes 

sniegtos pakalpojumus, sagatavo un nosūta pakalpojuma saņēmējam parakstīšanai līguma 

projektu par viena izglītojamā izmaksām mēnesī pašvaldības izglītības iestādē, kā arī par 

kārtību, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini. Līguma projektam pievieno pielikumus, 

kuri ir līguma neatņemama sastāvdaļa. Pielikumos norāda faktisko izglītojamo skaitu, kas 

attiecīgajā laikposmā izmanto pašvaldības izglītības iestādes sniegtos pakalpojumus (pievieno 

izglītojamo sarakstu), un pašvaldības apstiprinātos izglītības iestādes iepriekšējā 

saimnieciskajā gadā pēc naudas plūsmas uzskaitītos izdevumus saskaņā ar Ministru kabineta 

noteikumu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Vera Kļaviņa.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu tāmju 

apstiprināšanu norēķiniem 2024.gadā, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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5. Par pašvaldības kompensāciju norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma 

sniedzēju 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:21:58) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā ir ieplānoti 

finanšu līdzekļi kompensācijas palielinājumam par 20,00 euro par vienu bērnu mēnesī no 

210,00 euro uz 230,00 euro ar 2024.gada 1.martu. Palielinot kompensāciju par 20,00 euro, 

provizoriska ietekme uz 2024.gada budžetu būtu 60 000 euro salīdzinājumā ar iepriekšējo 

gadu, jo vidējais atbalsta saņēmēju skaits gadā ir 300 bērni. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Vera Kļaviņa, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pašvaldības kompensāciju norēķiniem ar bērnu uzraudzības pakalpojuma 

sniedzēju, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

 

 

6. Par naudas balvas piešķiršanu izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:26:11) 

 

Par jautājumu ziņo Ilva Šembele. Ar Ķekavas novada domes 2021.gada 6.oktobra sēdes 

lēmumu ir apstiprināts Ķekavas novada pašvaldības nolikums “Par naudas balvas piešķiršanu 

izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem”, kas nosaka kārtību, kādā Ķekavas novada 

izglītības iestāžu audzēkņiem un viņu pedagogiem piešķir naudas balvas un to apmēru. Ķekavas 

novada pašvaldība no novada izglītības iestādēm ir saņēmusi priekšlikumus par 

nepieciešamajiem grozījumiem nolikumā. Ņemot vērā minēto, kā arī to, ka iesniegtie 

priekšlikumi paredz grozīt vairāk kā pusi no nolikuma punktiem, ir izstrādāts jauns Ķekavas 

novada pašvaldības nolikuma projekts, kas nosaka kārtību, kādā Ķekavas novada izglītības 

iestāžu audzēkņiem un viņu pedagogiem piešķir naudas balvas un to apmēru. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Ineta Romanovska.   

 

Debatē Juris Jerums.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par naudas balvas piešķiršanu izglītības iestāžu audzēkņiem un pedagogiem, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

 

7. Par Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa nolikumu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:31:50) 

 

Par jautājumu ziņo Ilva Šembele. Ar Ķekavas novada domes 2021.gada 22.septembra sēdes 

lēmumu ir apstiprināts “Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa” nolikums, kura 

mērķis ir apzināt un novērtēt pedagogu darba rezultātus izglītības jomā, motivēt pedagogus 

radošai darbībai audzināšanas darbā, mācību priekšmetu metodikā un sabiedriskajās 

aktivitātēs, kā arī izteikt pateicību un apbalvot izglītības iestāžu pedagogus par ieguldījumu 

mācību un audzināšanas darbā. Ķekavas novada pašvaldība no novada izglītības iestādēm ir 

saņēmusi priekšlikumus par nepieciešamajiem grozījumiem nolikumā. Ņemot vērā minēto, ir 

izstrādāts jauns Ķekavas novada pašvaldības nolikuma “Ķekavas novada izglītības iestāžu 

pedagogu konkursa nolikums” projekts.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Aigars Vītols, Ilva Šembele, Linda Zaķe.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa nolikumu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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8. Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu 

programmas  īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:40:36) 

 

Par jautājumu ziņo Signija Šulce. Ķekavas novada pašvaldībai ir iespēja piedalīties sociālās 

uzņēmējdarbības grantu programmā un sadarbības veidošanā, un noslēgt sadarbības līgumu 

ar Mārupes novada pašvaldību, Olaines novada pašvaldību, Siguldas novada pašvaldību, 

Ropažu novada pašvaldību, Jelgavas novada pašvaldību un AS “SEB banka”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Inese Jēkabsone, Signija Šulce, Valts Variks, Kristīne 

Danovska, Juris Jerums, Vera Kļaviņa.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu 

programmas  īstenošanai, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

9. Par "Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Ķekavas novadā" projekta pieteikuma 

iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:54:42) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko.  Atbilstoši Ministru kabineta 2023. gada 10.oktobra 

noteikumiem “Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 

specifiskā atbalsta mērķa "Veicināt nabadzības vai sociālās atstumtības riskam pakļauto 

cilvēku, tostarp vistrūcīgāko un bērnu, sociālo integrāciju"  pasākuma "Bērnu pieskatīšanas 

pakalpojumi" īstenošanas noteikumi”, pasākuma ietvaros plānotais kopējais finansējums ir ne 

mazāks kā 19 140 000 EUR, tai skaitā Eiropas Sociālā fonda Plus finansējums 16 269 000 EUR 

un pašvaldību līdzfinansējums – ne mazāks kā 2 871 000 EUR. Projekta minimālais kopējo 

attiecināmo izmaksu apmērs nav mazāks par 200 000 EUR (ieskaitot). Pašvaldība īsteno 

projektus, kuru kopējais Eiropas Sociālā fonda Plus finansējums nepārsniedz 3 000 000 EUR; 

projekta iesniedzēja finansējums ir ne mazāks kā 15% no projekta kopējām attiecināmajām 

izmaksām un ne mazāks par 25%, ja projekta iesniedzējs ir Rīgas plānošanas reģiona 

pašvaldība. Projektu iesniegumu iesniegšanas termiņš ir līdz 2024.gada 15.aprīlim.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Inga Biļko, Karina Putniņa, Juris Jerums, Valts Variks, 

Linda Zaķe, Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības sadarbību sociālās uzņēmējdarbības grantu 

programmas  īstenošanai, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

10. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:31:20) 

 

Par jautājumu ziņo Anete Medne. Sniedz atskaiti par Ķekavas novada pašvaldības sporta 

aģentūras 2023.gada darba plāna izpildi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Anete Medne, Jānis Zvaigzne, Andris 

Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Juris Žilko, Reinis Zobens, Dace Cīrule, Viktorija Belova. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17:14 līdz 17:25. 
 

Debatē Andris Ceļmalnieks.   

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Atgriezt atpakaļ uz komitejām, precizējot Baldones kompleksa sporta kompleksa cenrādi, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.17:49 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


